

10 Days 8 Nights Mauritius & South Africa

10 天 8 晚 毛里求斯与南非之旅

Tour Code: SZAW-MK/10

Valid from November 2018

→CITIES! Mauritius – Johannesburg – Pilanesberg – Sun City – Pretoria – Cape Town
城市! 毛里求斯 - 约翰尼斯堡 - 比林斯堡 - 太阳城 - 比勒陀利亚 - 开普敦

→SLEEP! 4 star hotel based on final confirmation or similar standard:
住宿! 旅游住宿 4 星级以类似为标准

- ❖ Mauritius (2N - STPC) ❖ 毛里求斯 (2 晚 - STPC)
- ❖ Pilanesberg (2N - Bakubung Lodge) ❖ 比林斯堡 (2 晚 - 巴古邦布殊小屋旅馆)
- ❖ Pretoria (1N - Premier Hotel Pretoria) ❖ 比勒陀利亚 (1 晚 - 普瑞米尔酒店)
- ❖ Cape Town (3N - Lagoon Beach Hotel) ❖ 开普敦 (3 晚 - 泻湖滩酒店)

→EAT! ❖ Crayfish (African Rock Lobster) ❖ 螯虾 (小龙虾)
道地美 ❖ Game Meat ❖ 非洲野味
食! ❖ Whole Abalone (Size: 6-7CM) ❖ 原只鲍鱼 (6-7 厘米)

01 Kuala Lumpur → Mauritius (Mauritian Dinner)

- Depart to Mauritius, an island set in its turquoise sea, is an oasis of peace and tranquility. Upon arrival, transfer to hotel. **(Accommodation provided by Airlines)**

吉隆坡 → 毛里求斯 (毛里求斯晚餐)

- 从吉隆坡出发飞往毛里求斯, 一个由火山爆发形成浅海为珊瑚礁环绕, 为一个著名的火山岛。抵达后, 送往酒店休息。 **(住宿由航空公司提供)**

02 Mauritius → Johannesburg (208KM) ⇄ Pilanesberg National Park (Packed Breakfast / South African Lunch & Dinner)

- Depart to Johannesburg, the largest city in South Africa.
- Sightseeing tour of **Pretoria** to see the Union Buildings, the State Theatre, the Church Square, the City Hall, the Kruger House and the Voortrekker Monument (include entrance). If the season is right, you enjoy its breath-taking purple-lined streets when the jacaranda trees are in full bloom **(During period from late of September to middle November).**

毛里求斯 → 约翰尼斯堡 (206 公里) ⇄ 比林斯堡国家公园
(便当早餐 / 南非式午餐 & 晚餐)

- 飞往约翰尼斯堡, 南非最大的城市。
- 比勒陀利亚市区游: 联合大厦、国家剧院、教堂广场、市政厅、国父克鲁格故居及 **先民开发纪念堂** (包含入场)。
- 蓝花楹: 惊人的紫成荫的街道, 蓝花楹树完全盛开。你将欣赏到这片壮观的紫色花海。(开花季节从九月尾至 11 月中)

03 Pilanesberg National Park (Hotel Breakfast / South African Dinner)

- Start the day with guided game drive and try your luck to view and photograph the wildlife and we may see different types of species starting their day around this magnificent park (children under 6 years old are not allowed).

- **Excursion to Sun City:** Enjoy a leisurely walk around this holiday resort city, offering a myriad of different entertainments, relaxation opportunities and plenty of attractions and activities that will keep you busy. Try your luck in the casino, or take in a spectacular show (own expenses).
- **Pilanesberg National Park:** Another round guided game drive with an opportunity to view and photograph the abundant wildlife at close range (children under 6 years old are not allowed). It accommodates Africa's "Big Five" healthy populations of lion, leopard, black and white rhino, elephant and buffalo. A wide variety of rare and common species exist like the nocturnal brown hyena, the fleet-footed cheetah, the majestic sable, as well as giraffe, zebra, hippo, crocodile and more.

比林斯堡国家公园（早餐 / 南非式晚餐）

- 早上乘专车游览国家公园运气好或许可遇见其它在不同时间活动的奇珍异兽。（小孩低于 6 岁不准进入）
- **太阳城:** 南非最著名的度假胜地。内有创意独特的人造海滩浴场、惟妙惟肖的人造地震桥、优美的高尔夫球场和人工湖。有南非最大规模之一的赌博城。你可在这里尽情享受太阳城村内的娱乐设备，在赌场一试手气。
- **比林斯堡国家公园:** 南非第三大国家公园。再次乘坐特备专车进入保护区内，让您亲睹各种各类的飞禽走兽和奇花异草，并可观赏南非五大稀有霸动物：狮子、花豹、黑与白犀牛、大象、水牛。（小孩低于 6 岁不准进入）

04 Pilanesberg National Park (205KM) ⇄ Pretoria (69KM) ⇄ Johannesburg (Hotel Breakfast / South African Lunch / Carnivore Dinner)

- Lion Park: With both game viewing trucks as well as more traditional land cruiser style safari vehicles there are numerous ways to explore the park. Our exclusive two and a half hour Safari Tour makes use of one of our custom designed open game drive vehicles and offers an unforgettable safari experience. You also can have interaction with Cheetah.
- **Lesedi African Culture Village:** An experience of old and new Africa, the village's natural and tasteful incorporation into the surrounding bush, river and forests, with five traditional homesteads including the Zulu, Xhosa, Pedi, Basotho and Ndebele.
- **"Africa's Greatest Eating Experience"** at Carnivore, a selection of succulent, charcoal grilled game and domestic meats, skewered onto Masaai swords and cooked to perfection over an open fire.

比林斯堡国家公园（205 公里）⇄ 比勒陀利亚（早餐 / 南非式午餐 & 晚餐）

- 狮子园：无论是游戏观赏卡车还是更多传统的陆地巡洋舰风格的野生动物园车，我们都有许多探索公园的方法。我们独家的两个半小时的野生动物园旅游使用我们的定制设计的开放游戏驱动器车辆，并提供难忘的野生动物园体验。你也可以与猎豹互动。
- **LESEDI 民俗文化村:** 是一个多元文化的非洲村落。它由一些各具特色的农庄组成：科萨庄、祖鲁庄、佩迪和巴索托庄等等。
- 享用“非洲肉食世界餐厅”的晚餐，再此能尝试到多种野味。是旅客必到的地方，除了可饱尝美味丰富的牛、猪、鱼、鸡等一般肉食外，更有机会一试斑马、长颈鹿、鸵鸟、鳄鱼肉等难得一试的肉食，不容错过。

05 Johannesburg → Cape Town (Packed Breakfast / South African Lunch & Dinner)

- **Table Mountain National Park** (include return cable car ride) is a flat-topped mountain forming a prominent landmark overlooking the city of Cape Town in South Africa. Take a cable car to top of the Mountain and enjoy a Panoramic view of Cape Town city (subject to weather conditions). From **24 July – 06 August**, it would be closed for maintenance and will be replaced by a Panoramic view at **Signal Hill**.
- Sightseeing tour of Cape Town to see the colourful Cape Malay Quarter, the Castle of Good Hope and shopping at Victoria & Alfred Waterfront.

毛里求斯 → 开普敦（便当早餐 / 南非式午餐 & 晚餐）

- **桌山国家公园**：是一个平顶的山峰因而形成一个突出的地标，乘搭缆车前往桌山国家公园的顶端俯瞰开普敦全景（视天气而定）。从七月 24 日至八月 6 日将会关闭进行每年例行维修，那期间会替代为**信号山**。
- 开普敦市区游：马来后裔区、好望堡、维多利亚和阿尔弗雷德码头广场。

Cape Peninsula

06 (Hotel Breakfast / Seafood Platter Lunch / Chinese Dinner + Whole Abalone)

- Sightseeing tour of **Cape Peninsula** to see the Atlantic suburbs, the Sea Point, the Clifton and Camps Bay, the Hout Bay, the **Seal Island** (include boat ride & subject to weather condition), the Boulders Bay Penguin, the **Cape Point** (include Flying Dutchman & subject to weather condition) and the Cape of Good Hope.
- **Diamond Museum Tour**: Explore the fascinating world of diamonds in South Africa and discover a 3 billion year old story unfold during your tour of the Cape Town Diamond Museum. You'll learn the value of diamonds from its formation till the final stage in polishing, and finally being displayed for sales in all retails.

开普敦（早餐 / 海鲜拼盘午餐 / 中式晚餐+原只鲍鱼）

- **开普敦半岛**市区游：途径大西洋郊区、海角点、CLIFTON 及坎普斯海湾、敦豪特湾、**海豹岛**（包含船游 & 视天气而定）、豪特湾观看企鹅、**角点**（包含缆车 & 视天气而定）、好望角。
- **钻石博物馆之旅**：探索南非钻石的迷人世界，在游览开普敦钻石博物馆过程中您会发现已有 3 十亿年历史的故事展开，还有机会了解钻石的价值，从它的形成直到它最后阶段的打磨，然后显示销售在所有零售店。

07 Cape Town (Hotel Breakfast / South African Lunch & Dinner)

❖ For July to early November Departures

- **Whale Watching Cruise** (subject to weather conditions): South Africa has been recognized by the WWF as one of the best whale watching destinations in the world. A 2-hour whale watching expedition, gives you an unforgettable close-up encounter with these amazing mammals.

❖ For December to June Departures

- **Stellenbosch**: A wine producer and exporter of South Africa's premier wine with a portfolio of award-winning wines to 39 countries around the globe. A winery tour in Stellenbosch Vineyards is a perfect place to relax with a glass in hand. The wine tasting session will make you understand the value of wine culture. You may also buy some of the award-winning wine and bring as a souvenir to family and friends.
- **Sunset Cruise** (subject to weather conditions): Enjoy a beautiful sunset cruise with a glass of sparkling wine, an exquisite cape sunsets with Table Mountain and the 12 Apostles as a backdrop whilst sipping on the refreshing wine.

开普敦（早餐 / 南非式午餐 & 晚餐）

❖ 七月至十一月份出发

- **观鲸游船**（视天气情况而定）：前往赫曼努斯，被誉为世界最佳的观鲸景点。体验大约两小时的观鲸游船及与这些哺乳动物有个近距离的接触，除此之外您还有机会看见海豚、海豹和许多海鸟。随后前往道地的红酒庄精品店参观（如时间允许）。

❖ 十二月至六月份出发

- **斯泰倫博斯**是南非葡萄酒的主要产地，前往参观葡萄园同时您将有机会品尝一些美酒，也让您了解葡萄酒文化的价值，也可以购买一些曾获奖的葡萄酒作为纪念品给家人和朋友。
- **日落漫游之旅**（视天气而定）：享受一个美丽的日落船游，一边欣赏这美丽的日落及桌山的美景，一边品尝香槟。

08 Cape Town → Mauritius (Hotel Breakfast / Dinner On Board)

开普敦 → 毛里求斯（酒店早餐 / 机上享用晚餐）

09 Mauritius (Hotel breakfast / Mauritian Lunch)

- Discover the South of Mauritius to enjoy a panoramic view of the Plaines Wilhems from the top of Trou aux Cerfs, the extinct volcano, Ganga Talao (Sacred Lake), the spectacular Black River Gorges and the Seven Coloured Earth of Chamarel.
- After free at leisure until transfer to airport.
- Time to bid farewell to these exciting destinations and bring home wonderful memories of South Africa!

毛里求斯（早餐 / 毛里求斯午餐 & 晚餐）

- 探索南方毛里求斯之旅：前往火山口的顶部-库尔皮普火山口观赏威廉平原全景、圣水湖、黑河峡谷及著名的夏玛尔七色土。
- 然后自由活动。
- 送往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。把南非美好的回忆带回家！

10 Arrive Kuala Lumpur

抵达吉隆坡



FLIGHT DETAILS

Departure Date	Destination	Flight Number	ETD	ETA	Remarks



TOUR FARE

Departure Date	Normal Fare	Discounted Fare	Tipping	Premium Item (Inclusive of GST)	Visa

International Airport taxes	Malaysia Airport Taxes (Inclusive of GST)	ACF	Travel Insurance	TOTAL	

Disclaimer:

1. Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
5. Sight-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
6. The group departure is subject to a minimum group size of 25 paying adults and a maximum of 38 paying adults.
7. All pictures shown are for illustration purposed only, actual may varies.

免责声明:

1. 全程使用英文讲解，领队将以中文或粤语简约地说明。
2. 我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
3. 所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
6. 本团成团人数将以最少25位及不多于38位付费成人为标准。
7. 所有显示图片均仅供为说明用途，实际可能会有所不同。

Preferred Agent

Operated by



PARLO TOURS SDN BHD 壩羅旅游社有限公司 (24106-H/KPL 0218)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. **E-mail** : outbound@parlotours.com.my/ **Website** : www.parlotours.com.my

- Kuala Lumpur** 03-2726 6088 / 03-2274 7877 • **Ipoh** 05-255 9566 • **Sekinchan** 03-3241 8816
• **Teluk Intan** 05-625 8211 • **Sitiawan** 05-691 0081 • **Johor Bahru** 07-279 1510 • **Penang** 04-227 5600